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DEMOKRATSKI FRONT
liPHArOPACBUXHAC!

K/IYB nOC/lAHMKA AEMOKPATCKM OPOHT - HCA, AHH, yU,r M PR
noAropMLj,a, 25. anpu/i 2021. rOAUHe

CHNA GOtiA
skupStina cane gore

1- PR:Mu£nO: JS. Oh- zoQi aoD.
CKynUJTMHA UPHE TOPE
h/p A/ieKCM EeHMiiy, npeAcjeAHMKy

KLASIHKACiONI
shOjL
VE2A,

EPA:

PI^ILOO:SKRaCEMCA'

Car/iacHO M/iaHy 187 floc/iOBHUKa o paAV CKynLUTUHe IJ,pe Tope o6aBjeLUTaBaMO Bac a^ 
nuTatte npeAcjeAHUKy B/iaAS UpHe Tope npo4>. aP SApasKy KpuBOKanuliy y nwie K/iy6a 
noc/iaHMKa AeMOKpaicKM (j)pOHT - HCA, AHH, yiJ,r m Pfl Ha Tpehoj noceOhoj cjeAHmj,M flpBor 
peAOBHor (npo.fbeTiHor) aacMjeAanba y 2021. toahhh Koja je aaKasana aa 28. anpM/i 2021. roA^He 
nocraBMTM OB/iaiulieHM npeACiasHHK, noinpeAcjeAHMK CKyniuTMHe Llpne Tope aP CipaxMHsa 

By./iajnfi.

lUecj) noc/iaHMHKor K/iyBa AewoKpaiKM <|>pOHT- HCA, AHH, yi^rm PR
aAyHOBufi
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DEMOKRATSK! FRONT

K/iyB nOC/lAHMKA AEMOKPATCKM <PPOHT - HCA, AHH, VAF M PH
no/],ropmj,a, 25. anpw/i 2021. roflUHe

CKyniUTMHA APHE TOPE 

H/pA/ieKCH BeHMhy, npeAcjeAHMKy

Ha ocHOBy M/iana 187 noc.noBHMKa o paAY CKyniuTUHe Apne Tope, npeAcjeAHMKy B/iaAe Apwe 

rope npo<|). AP SAPaBKy KpuBOKanMhy, nocraB/baM c/ieAe^e

nOC/lAHMHKOnMTAHjE

Aa J\w 36or eKcnepTCKor craea winHUCTpa AenocaBMfta, poboaom nosHaTMx Aeujasabba Ha 
npocTopy CpeBpeHMAe y cycjeAHoj Bochm m XepHeroBMHM oa npwje AsaAecei mecT roAMHa, 
napflawieHTapHa BefiMHa 27. CaaiiBa CKyniuTMHe Mome panyHaTH Ha Bam sajeAHMMKM paA y 42. 
B.naAH Apne Tope?

06pa3/io>Kehbe Beaano aa nocxaB/beHO nmahbe Aal^V ^a cawoM npewiHjepcKOM cary.

OAroBop Tpa>KHM M Y nMcaHoj 4)OpMM.

nornpeACjeAHHK CKynmrviHe Apne Tope 
AP CrpaxMHaa By/iajnti
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VETA;

6PA:
PRILDO:

SKBACENICA;

PoStovani predsjednice,
Dostavijam Vam odgovor na pitanje Kluba poslanika Dcmokratskog fronta - Nova srpska 
demokratija, Demokratska narodna partija, Ujedinjena Crna Gora i Radnicka partija:

Postovani gospodine Bulajicu,

Ne slazem se sa Varna da se uslucaju iznosenja stavova ministra Vladimira Leposavica, o tome 
da li se u Srebrenici desio genocid, radilo o ekspertskim stavovima, vec o njegovom licnom 
stavu o pitanju koje dijeli cmogorsku javnost, a koje mu je postavljeno kao poslaniCko pitanje 
i za koje imao dovoljno vremena da razmisli na koji nacin ce na to pitanje odgovoriti.
U slucaju iznosenja svog stava o pitanju koje najosjetljivije dijeli javnost i na koje ce 
najosjetljivije reagovati dio poslanika opozicije koje to pitanje prirodno pogada, odgovorio je 
na pitanje koje se poslednjih mjeseci clanovima Vlade i dijelu vladajuce skupstinske vecine 
postavlja najmalicioznije, kao takozvano goruce pitanje koje u sustini nema nikakve veze sa 
Cmom Gorom. Uporno pitanje o Srebrenici ima veze samo sa manipulacijom i zeljom da se 
neko ograduje ili upada u namjemo postavljene zamke. A u najcitljivijoj pozadini ostaje zelja 
opozicije da se sadasnjoj vlasti kojoj se ne moze spocitavati nista od onoga sto je uradila 
prethodna vlast, pa ni Srebrenica do koje su devedesetih vodili i putevi tada vladajuceg DPS-a, 
a kojima pitanje o tome sta misle o svojoj politici devedesetih koja je dovela do Srebrenice 
nikada nije postavljeno, moze naci nesto za §ta bi se opozicija uhvatila kako bi izbjegla 
odgovore o svojoj neodgovomosti, kriminalu i korupciji svog nekada§njeg rada.

Dakle, u odgovoru ministra Leposavica daje spreman da prizna da se u Srebrenici desio genocid 
kada se to nedvosmisleno utvrdi, ministar nije iznio svoj ekspretski stav vec svoj licni stav na 
koji, kao ministar ujavnom obracanju poslanicima i javnosti nema pravo. Ovo prije svega jer 
kao minister pravde, ljudskih i manjinskih prava dobro zna da nema pravo da osporava ili 
smatra da nijeutvrdeno nesto stojepravosnaznim presudama medunarodnih sudova presudeno 
kao genocid, a §to je takode potvrdeno Deklaracijom o prihvatanju rezolucije Evropskog 
parlamenta o Srebrenici, koju je cmogorska Skupstina usvojila 2009. godine, koju, kao ministar 
mora poStovati.
Va§e pitanje usmjereno je na to da li parlamentama vecina moze racunati na zajedniiki rad 
ministra Leposavica i Vlade i pored toga sto sam Skupstini, u skladu sa ustavnim 
nadleznostima, podnio predlog za njegovo razrjesenje.
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Ovaj predlog uputio sam ne sarao zbog njegove izjave o tome da li se u Srebrenici dogodio 
genocid, vec je to bio povod da predlozim razrjesenje ministra cijim radom nisam bio 
zadovoljan. Kao odgovoran premijer nemam pravo da tolerisem neciji nerad ili rad koji ne 
opravdava povjerenje koje sam mu licno dao prilikom predlaganja sastava Viade, dakle, dao 
sam Sansu ministru Leposavicu da Cmu Goru zajedno i odgovomo povedemo evropskim putem 
kao jedinim mogucim, ali on moje povjerenje nije opravdao. Svako dalje polemisanje oko 
pozadine moje odluke da predlozim njegovo razrjesenje vodilo bi intrigarenju i razgovoru o 
onome o cemu ne zelim da govorim, iz postovanja prema njegovoj Jos uvijek aktuelnoj 
ministrskoj poziciji ali i Vladi, jer pozadine odluke koje on nesumnjivo zna, treba da ostanu u 
domu kom one i pripadaju, u Vladi Cme Gore.

Kao premijer i menadzer tima Viade imam pravo i duznost da predlozim smjenu onog clana 
koji svoj posao nije obavljao kako treba, ovo prije svega zbog gradana Cme Gore ali i 
skupstinske vecine 6ije povjerenje Vlada mora opravdati, sa dijom voljom se niko ne smije 
igrati i ciju pobjedu i ugled koji je nova vlast nesumnjivo stekla u medunarodnoj zajednici niko 
ne smije dovesti u pitanje, a naroiito ne clan Viade.

Na ovako odgovoran put obavezani smo povjerenjem gradana Crne Gore, ali i Sporazumom 
koji su zakljuCili nosioci tri pobjedniike liste na avgustovskim izborima i svaki clan Viade 
morace najodgovoraije po§tovati odredbe tog Sporazuma koji je i zakljuCen da bi se izbjeglo 
neslaganje ili razilazenje u pitanjima o kojima parlamentama vecina mozda ne razmislja isto, 
ali je zakljucen kao uslov sloge, da bi se posvetili onome zbog cega smo dobili povjerenje 
naroda, borbi protiv kriminala i korupcije kao najvaznijem pitanju za opstanak Cme Gore.

Podnosenjem predloga za razrjesenje ministra Leposavica iznio sam svoj stav o tome da on ne 
treba da bude dio Viade koju predstavljam, i u tom mom predlogu je sadrzan sav odgovor na 
Vase poslanicko pitanje.

S uvazavanjem,

Predsjednik Viade Cme Gore 

Prof, dr ^ravko Krivokapic
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